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We are in a time of momentous changes unseen in 
a century. In this new era, people living in different 
countries and regions are forming a community with 
a shared vision of the future for mankind. The impor-
tance of intercultural communication and understand-
ing manifests itself in every possible way. 

The International School of Jinan University provides a 
marvelous platform where cultural exchange, integra-
tion and innovation take place. We welcome students 
and scholars from around the world, and support com-
munication and mutual learning among diverse cul-
tures. While we share and promote the common values 
of all mankind, we also hope to bring the essence of 
Chinese traditional culture to the world. 

As an English-medium school that provides multidisci-
plinary programs at varied levels, students are taught 
to be understanding and inclusive and are prepared 
for lifelong learning. We are committed to students’ 
academic excellence, professional and international 
collaborative capacity. Our goal is to assist students 
to achieve the highest level of success in their profes-
sional fields effortlessly navigate cultures in a global 
context of constant, unprecedented change. 

We warmly invite you to browse this brochure to learn 
more about our programs, faculty, and campus life. I 
look forward to welcoming you as a member of the 
school’s international network of students, academics, 
alumni, and friends.

我们正步入一个百年未有之大变局的时代。在这个新
时代，生活在不同国家和地区的人们日益紧密联系地在一
起，形成了一个休戚与共的人类命运共同体。跨地域文化
交流和相互理解的重要性，已在各个领域日益充分地体现
出来。

暨南大学国际学院是一个多元文化交流发展、创新
融合的卓越平台。我们欢迎来自世界各地的学生和学者，
支持和鼓励不同文化间的互鉴融通，弘扬全人类共同价值
观。我们也希望通过这个平台，把中华优秀传统文化传播
到五洲四海。

国际学院提供了不同层次的全英语授课多学科交叉
专业，学生在多元文化环境中相互学习、理解包容，形成终
身学习的能力。学院致力于培养学生卓越的专业素养和国
际交流与合作的能力，助力学生在专业领域不断攀登高
峰，适应持续变革的全球环境，成为真正的文化交流使者。

诚邀您翻阅这本学院画册，深入了解我们的专业设
置、师资以及校园生活。无论是作为学生、学者、校友、合
作伙伴或者是朋友，暨南大学国际学院都真诚期待和欢
迎您的加入。

汪勇
York Wang
国际学院 院长
Dean of International School

院长寄语
Message from the Dean
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国际学院介绍
About the International School

暨南大学国际学院成立于2001年，它是中国大陆最早面向国内外学生开设全英语授课专业的学院之一。所开专
业涉及多门学科，包括一个博士学位专业（中国学），两个硕士学位专业（中国学、生物与医药）以及八个学士学位专业

（国际经济与贸易、会计学、金融学、药学、临床医学、食品科学与工程、计算机科学与技术和国际新闻与传播）。自成
立以来，国际学院已培养来自全球94个国家和地区的学生7000余人（截至2024年3月中旬）。

学院办学理念强调跨学科探究、国际视野、学术研究和对专业领域的贡献。学生的发展，包括知识习得和职业发
展是我们工作的核心。为了实现这一目标，我们致力于为学生创造最佳的学习环境，由大学中获得全英语授课资质的
优秀教师传业授道，精心指导。这些教师大都具有深厚的国际教育背景或资深专业实践经历。同时，国内教师与世界
各地的外籍教师携手打造课程教学团队，充分发挥各自专长，紧密合作，丰富学生不同的学习体验。学生有大量机会
参与校级和院级的出国出境交换交流学习项目，拓宽视野。学院积极开展各种职业规划和发展指导项目，助力学生拥
有更好的职业前景。

Founded in 2001, the International School of Jinan University was one of the first schools in mainland China to provide 
English-medium degree programmes to students from home and abroad. These programmes involve a range of 
disciplines, one Ph.D. degree (China Studies), two master's degree programmes (China Studies, and Biomedical and 
Pharmaceutical Sciences) and eight bachelor's degree programmes (lnternational Economics and Trade, Accounting, 
Finance, Pharmacy, Clinical Medicine, Food science and Engineering, Computer Science and Technology, and 
International Journalism and Communication). The school has registered more than 7000 students from 94 countries 
and regions since its establishment (March 2024).

The school's educational philosophy emphasizes interdisciplinary inquiry, international perspective, scholarship and 
professional contribution. Students' development, in terms of both knowledge acquisition and career advancement, 
is the core interest of all our work. To achieve this, we work to create the best environment for their study, allowing 
them to work closely with the university's most outstanding faculty members qualified in English-medium instruction. 
Faculty members joining the school either have a strong international education background or are seasoned interna-
tional practitioners, in addition, the local faculty teams up with our global teaching staff, with diverse expertise in many 
courses, to maximize the learning experience. Students are also encouraged to broaden their horizons via various 
opportunities throughout the year for exchange or visiting study in different parts of the world. Meanwhile, services 
and activities assist them with career planning and development, equipping them with better career prospects any-
where in the world.
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学生分布
Student Distribution

Countries

Students

Faculties

Angola
Benin
Djibouti
Ghana
Ivory Coast
Madagascar
Mauritius
Nigeria
Seychelles
South Africa
Tanzania
The Arab Republic of Egypt
The Commonwealth of Eritrea

The Democratic Republic of the Congo
The Kingdom of Morocco
The People’s Democratic Republic of Algeria
The Republic of Congo
The Republic of Guinea
The Republic of Kenya
The Republic of the Sudan
The Republic of Togo
The Somalia Democratic Republic
Tunisia
Uganda
Zimbabwe

Africa
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Asia

Oceania

North America

Bangladesh
Brunei
Burma
India
Indonesia
Iran
Israel
Japan
Jordan
Kingdom of Cambodia
Kingdom of Saudi Arabia
Korea
Lebanon

Australia
Fiji
New Zealand
The Kingdom of Tonga
The Republic of Nauru

Belize
Canada
The Republic of Costa Rica
Panama
The Republic of Honduras
The United States of Mexico
Trinidad and Tobago
United States of America
Venezuela

Bolivia
Brazil
Ecuador
Guyana
Peru
Suriname
The Republic of Chile
The Republic of Colombia

France
Italy
Portugal
Russia
The Republic Of Poland
Spain
The Federal Republic of Germany
The Republic of Turkey
Ukraine
United Kingdom

South America

Europe

Malaysia
Mongolia
Nepal
Pakistan
Philippines
Republic of Iraq
Republic of Singapore
Thailand
The Kyrgyz Republic
The Republic of Kazakhstan
The Republic of Tajikistan
The Sultanate of Oman
The Syrian Arab Republic

Vietnam
Yemen
China
Hong Kong (SAR)
Macao (SAR)
Taiwan
Turkmenistan
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本专业旨在培养具有坚定的理想信念，经济理论基础扎实，系统掌握国际贸易的基本理论及相关业务技能，熟悉
国际通行的经贸规则、惯例和文化经济环境，了解主要国家和地区的社会经济情况，具有良好的创新创业精神、跨文化
交流能力和实践能力，适应我国现代化建设需要、具有全球视野和较为完备知识体系的应用型、复合型、创新型人才。

国际经济与贸易

培养目标

核心课程

微观经济学

国际经济学

宏观经济学

电子商务

国际贸易

计量经济学

国际贸易实务

市场营销

专业介绍
Undergraduate Programs

International Economics & Trade

Objective

Major Courses

This major aims to cultivate students with firm ideals and beliefs, solid economic theoretical foundation, systematic 
grasp of the basic theories of international trade and related business skills. Students will be familiar with the inter-
national economic and trade rules, practices and cultural and economic environment, and understand the social and 
economic conditions of major countries and regions. With a good spirit of innovation and entrepreneurship, cross-cul-
tural communication ability and practical ability, students will be able to meet the needs of China's modernization, with 
a global vision and a relatively complete knowledge system of applied, interdisciplinary and innovative talents.

Microeconomics Macroeconomics International Trade Practice of International 
Trade

International Economics Electronic Commerce Econometrics Marketing
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会计学
Accounting

本专业学生主要学习会计、审计和工商管理方面的基本理论和基本知识，全程采用CPA Canada（加拿大
注册会计师）的教材和教学辅导资料，全英文授课。接受会计、审计方法和技巧方面的基本训练，培养德、智、体
全面发展，能熟练掌握审计理论与业务，通晓国际会计规则，熟知经济法规，能在国内外各会计师事务所从事
审计、咨询工作；在金融证券、政府机构和企业从事会计、财务管理工作的高素质、国际化高级专业人才。

培养目标

核心课程

Objective

Major Courses

CPA Canada is an English-medium program using CPA Canada teaching system with books from the or-
ganization. The main goal is to cultivate talents with comprehensive abilities, good command of auditing, 
international accounting principles and relevant law. The graduates will become advanced internationalized 
talents who will be able to work in China and international accounting firms, financial securities companies, 
government or enterprises to undertake jobs of auditing, consulting, accounting and financial management.

Financial Accounting I Financial Accounting II Financial Accounting III Management 
Accounting

 Auditing  Financial Management Principle of Statistics Management Informa-
tion System

会计学原理

审计学

中级财务会计

财务管理

高级财务会计

统计学原理

管理会计

管理信息系统
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金融学
Finance

本专业实施“宽口径、厚基础”的人才培养模式，通过系统的通识教育、基础教育与专业教育，培养具备扎实的金
融学理论知识和业务技能的高级金融人才。

培养目标

核心课程

Objective

Major Courses

This major implements the talent training model of " broad caliber and thick foundation"and cultivates senior financial 
talents with solid financial theoretical and business skills through systematic general education, basic education and 
professional education. 

Finance International Finance Principles of Accounting Principles of Statistics

Corporate Banking Commercial Bank 
Business and Operation

Risk Management of 
Finance

Financial Engineering

金融学

公司金融

国际金融

商业银行业务与经营

会计学原理

金融风险管理

统计学原理

金融工程

专业介绍
Undergraduate Programs
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药学
Pharmacy

本专业培养具备药学学科基础知识、基本理论和基本技能，具有良好的英文交流能力，能够在英文工作环
境下从事药物研发、生产、检验、流通、使用、管理、质量控制和药学服务等方面工作的国际化高素质专门人才。

培养目标

核心课程

Objective

Major Courses

This program is designed to train the students with fundamental knowledge, theories and skills in pharmaceu-
tical sciences. The graduates are prepared with good English communication skills and can engage in drug 
research and development, production, analysis, procurement, use, management, quality control and pharma-
ceutical care in an English working environment.

Medicinal Chemistry Pharmaceutics Pharmacology Pharmaceutical Analysis

Natural Medicinal
Chemistry

Clinical Pharmacothera-
peutics

Biopharmaceutics and 
Pharmacokinetics

 Pharmacy 
Administration

药物化学

天然药物化学

药剂学

临床药物治疗学

药理学

生物药剂学与药物
动力学

药物分析

药事管理学
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临床医学
Clinical Medicine

本专业培养掌握基础、临床、公共卫生与预防医学的基本知识和基本技能，具备初步临床能力、终身学习能力和良
好职业素质，适应现代医学发展需要且具有较强发展潜力的医学专门人才。

培养目标

核心课程

Objective

Major Courses

Students under this program will acquire basic knowledge and skills in fundamental, clinical, public health, and preven-
tive medicine. They will develop initial clinical abilities, lifelong learning capabilities, and excellent professional qualities. 
They will be adaptable to the needs of modern medical development and possess a strong potential as specialized 
medical professionals.

Human Anatomy Histology and 
Embryology Pathology Biochemistry

Physiology

Internal Medicine

Pharmacology

Surgery

Traditional Chinese 
Medicine

Obstetrics and 
Gynecology

Diagnostics

Pediatrics

人体解剖学

生理学

内科学

组织学与胚胎学

药理学

外科学

病理学

中医学

妇产科学

生物化学

诊断学

儿科学

专业介绍
Undergraduate Programs
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食品科学与工程
Food Science and Engineering

本专业培养适应国际社会食品产业发展需要，具有化学、生物学、食品科学与工程技术知识的复合型技
术人才。毕业生能够胜任食品及其相关领域的生产、储藏、加工、检测、流通、营养等专业工作，并成为食品及相
关领域的企业技术开发、工程设计、生产管理、品质管理，以及教育、科学研究、政府监管等工作岗位的国际化
专业人才，能胜任食品行业发展需求的专业人才和骨干力量。培养促进“一带一路”建设，推动构建人类命运共
同体的优秀后备人才。

培养目标

核心课程

Objective

Major Courses

This major aims to cultivate versatile talents equipped with knowledge in chemistry, biology, and food science 
and engineering technology, in order to meet the developing needs of the food industry within the internation-
al community. Graduates will be able to perform professional work in production, storage, processing, testing, 
distribution and nutrition in food and its related fields. They will become international professionals in tech-
nology development, production management and quality management of enterprises in food, as well as in 
education, scientific research and government supervision, etc. They will be not only competent professionals 
and backbones for the developing needs of the food industry, but also  outstanding reserve talent for promot-
ing Belt and Road Initiative and the whole community of human destiny as well.

Biochemistry Food Microbiology Principles of Food 
Engineering Food Nutrition

Food Analysis Food Chemistry Introduction to Food 
Safety

Introduction to Food 
Technology Processing

生物化学

食品分析

食品微生物学

食品化学

食品工程原理

食品安全概论

食品营养学

食品工艺学导论
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计算机科学与技术
Computer Science and Technology

本专业培养具有扎实的计算机学科基础理论、专业知识和工作技能；具有较广泛的工作适应范围和工作适应能
力；具备较强实验动手能力以及分析和解决实际问题的能力；具有良好的科学素养和创新精神；能够在境内外从事计
算机领域的研究、软硬件开发和维护的国际化高级计算机专业人才。

培养目标

核心课程

Objective

Major Courses

The program provides comprehensive education and training in the field of Computer Science that equips our graduates 
with a solid foundation in theory, expertise and technical skills. Students who graduate from this program can look for-
ward to becoming professionals with international perspectives and a wide range of future career options. They will also  
gain a strong ability to adapt to new technologies through the development of the problem-solving mindset, practical 
hands-on skills, professional ethics, and the spirit of scientific innovation. Graduates can fit the positions to carry out 
research and development in Computer Science, to design, develop or provide technical maintenance of software and 
hardware systems, in China and abroad.

Problem Solving and Pro-
gramming Data Structures Computer Organization Operating Systems

Software Engineering Design and Analysis of 
Algorithms Database Systems Computer Networks

问题求解与程序设计

软件工程

数据结构

算法设计与分析

计算机组成原理

数据库系统

操作系统

计算机网络

专业介绍
Undergraduate Programs
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国际新闻与传播
International Journalism and Communication

本专业依托暨南大学新闻与传播学院、国际学院、外国语学院、国际关系学院的优势资源，旨在培养具有
新闻传播学知识、技能和发展潜质与英语专业技能的高端复合型本科国际新闻传播人才。 毕业生适宜在新闻
媒体从事英语新闻报道、国际新闻报道、公共传播与沟通管理工作，在党政机关、企事业单位从事公共传播与
沟通管理工作，亦可从事跨文化传播、国际公共关系、外交、翻译、国际商贸业务、国际文化交流等工作，以及在
相关领域从事教育与科研工作。

培养目标

核心课程

Objective

Major Courses

The purpose of this program is to cultivate all-round talents who are proficient in English with knowledge of 
journalism and communication theory, familiar with the laws and regulations of journalism, proficient in news 
practical skills, have an open international vision and can meet the needs of the international news industry. 
Graduates of this program are expected to have solid language foundation in English and Chinese speaking 
and writing and have the ability of news gathering, editing, commenting, and producing to meet the require-
ments of transnational media organizations, international organizations and foreign-related organizations and 
become a high-level professional with international competitiveness.

Introduction to 
Journalism

Intercultural Communication 
& Public Diplomacy

Qualitative Research 
Methodology

Quantitative Research 
Methodology

News Commentaries International 
Communication

 The Marxist Perspective on 
the News

Introduction to 
International Politics  

新闻学概论

新闻评论

跨文化传播与公共外交

国际传播

质化研究方法

马克思主义新闻观

量化研究方法

国际政治学
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专业介绍
Graduate Programs

本专业是在中国“国学”、海外“汉学”以及“中国研究”等学科基础上所建立的一门新型的综合性交叉学科，涉及中
国政治、经济、法律、语言文学、历史等5个领域。本专业的培养目标是通过学习当代中国的政治、经济、法律、社会、文化
与历史等基础知识，加深对中国文化的了解和对当代中国现实问题的理解，培养熟悉当代中国国情、具有一定分析和
研究能力的中国研究专门人才。

项目简介

核心课程

中国人文经典选读

中国政府与政治

中国与世界

中华人民共和国对外关系
研究

中国法律与社会

中国文化与艺术专题

中外文明比较

当代中国经济与发展

Master’s Degree of China Studies program, based upon Chinese traditional classics, overseas sinology and studies of 
China, is an interdisciplinary program with a curriculum covering a wide scope of knowledge of China with focus on 
contemporary China issues in language, history, literature, politics, legal institutions, and socio-economic development. 
The target students are non-Chinese nationals who are aiming to become qualified China specialists or business/inter-
national affairs professionals with knowledge of Chinese culture and China’s domestic conditions.

中国学（硕士）
China Studies （Master’s Degree）

Program Overview

Major Courses

Selected Readings on 
Chinese Classics China and the World Chinese Law and Society Comparative Study on Chi-

nese and Foreign Civilization

Chinese Government and 
Politics

Studies on PRC’s Foreign 
Relations 

Topics on Chinese Arts 
and Culture

Economy and Development of 
Contemporary China 
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本专业是一门综合生物、医药、食品、工程学等学科的交叉性学科，本专业学位硕士面向港澳台、华人华侨及外籍
留学生。本专业旨在培养了解中国历史和中国传统文化，掌握生物与医药工程领域的基础理论与专业知识，能胜任相
关领域的技术开发、科学研究和管理工作、具有良好职业素养和国际视野的应用型工程技术和工程管理人才。

项目简介

核心课程

高级生物化学

药物制剂工艺

专业实践与社会服务

现代药物分析新技术

科研方法与工程伦理

计算机辅助药物设计

大健康行业学术前沿讲座

毒理学

Master’s program in engineering of Biomedical and Pharmaceutical Sciences (MBPS) at Jinan University is an interdis-
ciplinary program created for Hong Kong, Macao, Taiwan, overseas Chinese students and International students. En-
compassing a wide range of inter-related disciplines of biology, medicine, food science and engineering, this program 
aims to train application-oriented talents by equipping students with multidisciplinary skills and knowledge needed 
for work in research, development and management in the biomedical and biotechnology industry. It also provides 
students with unique opportunities to explore Chinese history and culture, helping students to establish a global vision 
and professional responsibilities.

生物与医药（硕士）
Biomedical and Pharmaceutical Sciences （Master’s Degree）

Program Overview

Major Courses

Advanced Biochemistry Professional Practice and 
Social Service

Research Methods and 
Ethics in Engineering

Lectures on Comprehen-
sive Health Industry

Pharmaceutical Prepara-
tion Technology

Modern Instrument Analyt-
ical Technique

Computer-aided Drug 
Design

Drug Toxicology
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中国学（博士）

本专业是在中国“国学”、海外“汉学”以及“中国研究”等学科基础上所建立的一门新型的综合性交叉学科，设有中
国政治、中国经济、中国法律、中国语言文学、中国历史五个培养方向。通过当代中国的政治、经济、法律、社会、文化与
历史等领域的学习，加深对中国文化的了解和对当代中国现实问题的理解，培养熟悉当代中国国情、具有一定影响力
的中国问题研究专家。

培养目标

核心课程

中国政府与政治 

中国概况

地缘政治与国际安全 

当代中国经济与发展专题 

当代中国宪法与
行政法研究 

当代中国经济体制研究 

社会科学研究方法 

当代中国民商法研究 

中华人民共和国
对外关系研究 

中国历史与文化专题研究 

汉语

中国现当代文学专题研究 

专业介绍
Graduate Programs
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China Studies（Ph.D.）

Objective

Major Courses

Ph.D. Program of China Studies is a new comprehensive interdisciplinary program, established on the basis of  "Chinese 
Studies", overseas "Sinology" and "China Studies". Through the study of contemporary Chinese politics, economy, law, 
society, culture and history, your understanding of Chinese culture and practical issues in contemporary China will be 
deepened. The program aims to cultivate experts on China studies who are familiar with contemporary China's national 
conditions.

Chinese Language General Introduction 
of China

Topics on Economy and Devel-
opment of Contemporary China

Social Science Research 
Methods

Topics on Chinese History 
and Culture

Study of Modern and Contem-
porary Chinese Literature

Chinese Government and 
Politics

Geopolitics and Interna-
tional Security

Constitutional and Administrative 
Law in Contemporary China

Contemporary Economic 
System of China

Civil and Commercial Law 
in Contemporary China

Studies on PRC’s Foreign 
Relations
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Capilano University (Canada)

加拿大卡普兰诺大学

University of Applied Sciences Ingolstadt (Germany)

德国英戈尔施塔特应用科技大学

Baden-Württemberg Cooperative State University 

Karlsruhe (Germany)

德国巴登符腾堡州双元制大学

Rhrein-Waal University of Applied Sciences (Germany)

德国莱茵瓦尔应用科技大学

University of Rennes 1 (France)

法国雷恩第一大学

Srinakharinwirot University (Thailand)

泰国诗纳卡宁威洛大学
 
暨南大学本科交换生项目
通过遴选的项目同学，将被暨南大学派往全球百余所知名大学完
成1学期或1学年的交换学习

交换生项目 Exchange Programs

国际合作与交流
International Exchange and Collaborations
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Sino-American 1+2+1 Dual-Degree Program (The United States) 中美1 + 2 + 1中美人才培养计划
1 year (at JNU) +2 years (at US University) +1 year (at JNU)

Qualified students will get diplomas and Bachelor degrees from both JNU and US University.

参加该项目的同学在暨南大学完成第一年的学习，然后赴美国公立大学学习第二、三年的课程，最后返回暨南大学学习第四
年课程，达到两边学校毕业要求后可同时获得暨南大学和美国大学的本科毕业证书和学士学位。

Study Abroad Foundation SAF海外名校交流项目
Qualified students will have opportunity to study abroad at more than 60 famous universities all over the world.

SAF海外名校交流项目”为同学提供赴美国哥伦比亚大学、英国牛津大学和澳洲昆士兰大学等全球近 60所知名院校进行交流
学习的机会。

Summer Program at University of British Columbia (Canada) 

加拿大不列颠哥伦比亚大学暑期课程

Qualified students will study for one month at UBC, and can have their obtained credits for two courses transferred to their 

JNU academic transcript.

加拿大不列颠哥伦比亚大学是一所在加拿大排名第2世界排名第35的国际一流大学。参加该项目的同学于署期赴该校1个
月，学习两门课程并参加相关活动；返回暨南大学后可转化为暨南大学4个或5个学分。

InSPIRE (Australia)  澳大利亚沃尔特伊丽莎医学研究所科研项目
Students could apply for a fully-funded internship. Qualified students will participate in 10-week internship to work with 

some of Australia’s leading scientists at the Walter and Eliza Hall Institute.

沃尔特伊丽莎医学研究所是澳大利亚最古老的研究院。该所在2016年启动了国际学生研究体验项目 (InSPIRE)，旨在邀请中
国顶尖大学在健康领域学习与从事科研的精英学子到该院参加研究体验项目。目前面向清华大学，南开大学，南京大学，复旦
大学，浙江大学，暨南大学学生开放。

海外学习项目 Study Abroad Programs

* 以上项目仅为学院内项目

23国际学院 暨南大学国际学院 暨南大学



国际本科2+2项目  2+2 International Undergraduate Training Programme

第一年  Year 1 
（国内）

第二年  Year 2
（国内）

第三、四年
Year 3 & Year 4

（国外）

第五年 Year 5 
（国外或国内）

英语强化课程、专业
基础课程

专业课程
获得国外大学学位证书
学位回国认证

升读硕士或就业专业课程

English language 
courses and aca-
demic  fundamental 
courses

Core courses 
Bachelor Degree from 
an overseas university
Recognition of the 
bachelor degree

Pursuit of a Master's 
Degree or employ-
ment

Core Courses

暨南大学是中国（教育部）留学服务中心战略合作伙伴、“双一
流”建设学校，与国外知名大学联合进行人才培养。 依托国际学院"多
学科、全英语、国际化”的教育资源，该项目采用国内学习2年与国外
学习2年相结合的培养模式，培养拥有国际视野、通晓国际规则、具有
国际竞争力的高素质人才。

项目学生在国际学院学习两年后，成绩合格者可升入国外高校，
按照国外高校要求完成两年课程后，可获得国外高校学士学位。有意
继续深造者可申请攻读国内、外硕士研究生课程，获得硕士学位。

Listed in the national "Double Top" university project, Jinan University is the strategic partner of Chinese Service 
Center for Scholarly Exchange (Ministry of Education) in developing highly qualified talents with an international 
perspective, in-depth knowledge of global standards, and global competitiveness. With its multi-disciplinary 
educational resources and the partnership with renowned academic institutes in the world, the International 
School provides students a pathway to their target overseas universities via the 2+2 International Undergraduate 
Training Programme.

Eligible students in this programme, who successfully complete the first two years of courses in the International 
School, continue the latter two years of study in a university abroad. They shall be conferred upon them a bach-
elor degree awarded by the overseas university in line with university requirements and procedures. Students 
interested in further studies can apply for domestic or international postgraduate programmes.

24 国际学院 暨南大学



专业设置  Majors

金融学 Finance

国际商务管理 International Business Management

国际商务会计  International Business Accounting

计算机科学与技术 Computer Science and Technology

网络与新媒体 Internet and New Media

戏剧影视创作 Drama, Film and TV

金融数学 Financial Mathematics

动画 Animation

国际新闻与传播 International Journalism and Communication

金融科技 Financial Technology

商科类

传媒类

艺术类

诺丁汉大学专项班

理工类

25国际学院 暨南大学



校园生活
Campus Life

Academic
Excellence

International 
Competence

Innovation
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Multidiscipline

Diversified
Culture
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校园风景
Campus View
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18级管理学院 焦骏轩  
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International School, Jinan University,  
No.601 Huangpu Avenue West, Guangzhou, P.R.China.  
510632
ogj@jnu.edu.cn
http://ischool.jnu.edu.cn
0086-20-85226662

广州市黄埔大道西601号暨南大学第二文科楼 
510632
ogj@jnu.edu.cn
http://ischool.jnu.edu.cn
0086-20-85226662

0086-20-85220130
0086-20-85224376

0086-20-85220130
0086-20-85224376

Address
 
Postcode
Email
Website
Phone

地址
邮编
邮箱
网站
电话

本科生招生问询
研究生招生问询

公众号

Undergraduate Admissions Inquiries
Graduate Admissions Inquiries

Wechat Official Account


